
Mötesanteckningar från Samarbetsråd på Marieborgsskolan 16 november 

2017 klockan 18:30-20:30 

 

Ann-Catrine Leicht hälsar välkommen och vi fortsätter med en kortare 

presentationsrunda. 

Lokalfrågan 

- Ann-Catrine redogör för vad som hänt gällande lokaler och vilka 

diskussioner som förts sedan hon tillträdde som rektor på Marieborg i 

augusti 2011. Redan då fanns ett beslut om mer lokaler till skolan i form av 

paviljonger. De paviljonger som då var aktuella behövdes på annat ställe och 

den planen övergavs senare då kostnaden för paviljonger blev väldigt dyr 

men också en alltför kortsiktig lösning för verksamheten. Istället initierades 

diskussion med förvaltningschef och grundskolechef kring en mer långsiktig 

lokallösning för Marieborgsskolan, vilken har pågått under flera år. En 

skrivelse skickades in från samarbetsrådet under november 2015. I den 

framgår det att skolan saknar klassrum, matsal, grupprum, toalettutrymmen 

och personalrum, att gymnastiksalen är underdimensionerad och att 

musiksalen är undermålig och i dåligt skick.  

- I maj 2017 tog Barns och utbildningsnämnden (BUN) beslut att 

Bostadsbolaget skulle fortsätta projekteringen av det förslag som 

presenterades för nämnden.  

- Den 23 augusti 2017 var rektor, intendent och skyddsombud inbjudna till ett 

första byggmöte med Stefan Karlsson och Maria Eek på Bostadsbolaget. 

Informationen som delgavs var att verksamheten fram till nästa byggmöte 

den 13 oktober kunde tycka till och lämna synpunkter på presenterat förslag. 

Efter det första byggmötet har projekterat förslag diskuterats på två 

Arbetsplatsträffar (APT), ledningsgrupp, samarbetsråd, arbetslagsträffar och 

elevråd samt vid Samarbetsrådet tillsammans med föräldrar 

- Ett antal frågeställningar och synpunkter på presenterat förslag som 

framkommit på dessa möten presenterades för Bostadsbolaget den 13 

oktober och genom en skrivelse till BUN. Se bifogad skrivelse.  

- Rektor och intendent har efter skrivelsen varit på ett möte med presidiet för 

BUN samt grundskolechef och förvaltningschef, där det framgick att 

fortsättning av ärendet antingen är att politiken går vidare med förslaget i 

den form det presenterats i maj eller att ärendet avslutas.  

- Nämnden kommer att besluta om detta på nästa möte i december.  



Avslutas ärendet måste en ny beställning inkomma från barn- och 

utbildningsförvaltningen till Bostadsbolaget och ett nytt beslut måste sedan 

tas i BUN. Elin Landerdahl, kontaktpolitiker Marieborgsskolan framförde 

detta till samarbetsrådet.   

 

Den samlade uppfattningen var att samarbetsrådet står bakom den skrivelse 

som skickats till nämnden.   

 

Detta händer i skolan och på fritids 

- Ann-Catrine berättar om hur skolan försöker visualisera för barnen vilka 

förmågar som man vill att de ska få med sig i sin ”ryggsäck”. Detta visar man 

genom att ha en ryggsäck i klassrummet med en mängd olika ord där det står 

nedskrivet vilka förmågor som vi alla behöver ha med oss i livet och hur 

man måste träna på dessa. Det kan vara problemlösning, kritiskt tänkande, 

förmågan att analysera och motivera sin åsikt m.m. Håll gärna utsikt efter 

dessa ”ryggsäckar” i klassrummet.  

 

- Ett fokus för skolan är också ett arbete kring ”Lekens betydelse”. Hur viktig 

leken är för vår inlärning; samförstånd, turtagning, ömsesidighet osv. För att 

stimulera detta har skolan inrett ett lekrum i gula villan där elever tränas i 

lekens olika förmågor. Lotta Högberg och Pia som är specialpedagog håller i 

detta.  

 

- Efter jullovet kommer skolan att dra igång ett arbete kring sociala medier 

och hur vi tränar oss i att kommunicera på sociala medier. Vad vi säger och 

skriver till varandra och hur vi ska arbeta för att förhindra kränkningar på 

nätet. 

 

- Stängningsdag 29 november – Alla ordinarie personal är på utbildning. Finns 

möjlighet till jourfritids som kommer att bemannas av vikarier. Hör snarast 

av er till skolan om ni har behov av detta. 

 

- Lucia den 13 december kommer att firas i Marieborgskyrkans lokaler. Det är 

årskurs 3 som är anvariga och de kommer att vara två tillfällen som erbjuds 

för A och B spåret. Föräldrar till elever i årskurs 3 är välkomna.  

 

- Eleverna kommer att ha en pysseldag i december 

 



- Fritids har återigen kört igång med sina uppskattade aktivitetsgrupper. 

 

- Skolan har fokus på hållbarhet och återvinning, vilket är ämnen som 

genomsyrar flera delar i undervisningen. Årets julpyssel kommer också att gå 

i återvinningens tecken.   

 

- En punkt som återigen lyftes var att Marieborgskolan är mobilfri under skol 

och fritidstid. Skolan samlar in elevernas mobiler varje dag och de får dem 

tillbaka när det är dags för hemgång. Samarbetsrådet lyfter att de ser mycket 

positivt på detta och tycker det är bra att skolan eftersträvar att vara mobilfri 

för eleverna.  

 

 

 Vid anteckningarna 

 Linnéa Östberg, 

 intendent 

 Norra stadens  

 skolor 

 


